
La façana de l'Asil Surís, d'abans
de 1900. El nou asil haurà de tenir
prop de 140 llits, segons va
explicar l'alcalde quan va rebre el
projecte. Motas preveu que
estigui acabat en 5 o 6 anys. Foto:
MIQUEL RUIZ.
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SANT FELIU DE GUÍXOLS

L'asil Surís podria tenir pisos tutelats un cop sigui reformat
El PSC demana que es doni un impuls a la renovació del centre amb una moció al ple

27/10/10 02:00 - SANT FELIU DE GUÍXOLS - IRENE RIGALL

La reforma projectada de l'asil Surís preveu la possibilitat de tenir-hi pisos tutelats en el futur,
ja que són una de les assignatures pendents de la ciutat.

L'alcalde de Sant Feliu, Carles Motas, presentarà avui un projecte per reformar totalment l'asil
Surís.  L'asil  conservarà l'edifici  històric,  on  s'ubicarà la part administrativa.  Una part  de
l'edifici, però, serà enderrocada.

L'asil és un dels projectes que l'Ajuntament prioritza, juntament amb el futur museu Thyssen,
per beneficiar-se de la subhasta dels hotels de l'herència Anlló. Una herència que va revertir a
la Generalitat després que el 2003 va morir l'últim dels germans Anlló, sense hereus. L'alcalde
preveu que el cost del projecte sigui de 300.000 euros, i demana que aquesta sigui la primera
quantitat fruit de l'herència que s'hi destini.

La presentació d'aquest projecte arriba un cop el PSC va presentar una moció que es debatrà
al ple de dijous en què volen donar un impuls al projecte. L'alcalde no entén que es presenti la
moció si ja s'hi està treballant.

Des del PSC recorden que ja hi havia un projecte d'ampliació, adequació i modernització del
centre, que l'anterior equip de govern va impulsar el setembre del 2008, i volen recuperar-lo.
Al mateix temps demanen que s'inclogui als pressupostos del 2011 les quantitats per als tràmits
tècnics necessaris.

El PSC, en un comunicat, demana a l'equip de govern que “deixi el seu món virtual en 3D en
què es troba instal·lat” i faci gestions reals per a la ciutat, fent referència al fet que en la
presentació d'avui l'alcalde mostrarà unes imatges virtuals encarregades expressament per
presentar el projecte. A criteri de Pere Albó, Motas “torrenteja”, i considera que afegir només
unes imatges en tres dimensions a un projecte ja engegat és “cutre”.

Darrera actualització ( Dimecres, 27 d'octubre del 2010 02:00 )
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